

1 吉隆坡 🛪 羽田

集合于吉隆坡国际机场, 搭乘飞往日本的航班。

👤 抵达羽田机场后,转运至机场酒店休息。

2 羽田 ズ 庄内 - 127公里 - 山形

₹银山温泉

山形的银山温泉是个美丽的山中小镇,温泉街的两旁排满古色古香大正时期木造的温泉旅馆。日本著名电视剧【阿信】,【千与千寻】等动画也取景于这个小镇。

3 山形 - 171公里 - 岩手

👤 猊鼻溪游船

乘船沿河悠游,岸边风景如画,展现大自然的生机。

♥ 盛冈日本清酒工厂

向导将带您参观不同米酒原料的展览和生产过程,最后您还可以品尝清酒。

👤 盛冈南部鉄器

由岩手县政府建造的综合工作坊,旨在防止传统工艺失传,汇集各类工艺师傅进行示范和展示各式铁制生活用品,如风铃和茶壶等。

4 岩手 - 154公里 - 青森

春季限定(4月10日 - 5月03日)

★弘前城

以其独特的五层天守阁城堡而闻名。

★弘前樱花公园

园内种植了约2600棵樱花树,春季时吸引大量游客前来观赏。

★津轻藩睡魔村

展示各型"睡魔"灯笼,随时有工作人员解说及表演吹笛或打击太鼓。

<u>秋季限定</u>(9月15日 – 11月30日)

★体验摘水果乐

体验现摘现吃当季的新鲜水果。

- ※ 视水果季节而定。
- ★睡魔祭博物馆

展示青森著名的"睡魔" 展品,介绍睡魔节的历史和文化。各式灯饰花车特别吸引人。

5 青森 - 230公里 - 秋田

👤 田泽湖

日本最深的湖泊,湖水的颜色随四季改变。

👤 秋田犬参访

秋田犬被封为日本国宝动物. 这里能够学习秋田犬的相关知识,与秋田犬玩耍。

፟ _ 角馆町武士宅院

江戸时代盛极一时的城下町。保存了武士宅邸及众多古老建筑物, 现已被指定为国家文化财产。

6 秋田 ★ 羽田 ★ 吉隆坡

生剥鬼博物馆

【生剥鬼现场秀】

让日本秋田的小孩们感到害怕的就是每年的"生剥鬼节",在每年的12月31日晚上,山神们的使者生剥鬼就会到村中拜访孩子们。而在生剥鬼博物馆中展示了秋田人守护的生剥鬼文化传统,透过影片、展示道具来了解关于生剥鬼的传说,甚至可以看到150只带着不同面具的生剥鬼!

季节限定

★秋田櫻花园 (4月10日 - 5月03日)

每年樱花季, 游人们会聚集于此, 沉浸在花海的芬芳与宁静中, 感受大自然 的无限魅力。

★弥高神社(9月15日 - 11月30日) **

您可以在这里祈愿、参拜及欣赏日本的传统建筑。

♣ Aeon商城自由娱乐

回国前,最后的血拼冲刺。

前往机场,返回温暖的家园。

7 抵达吉隆坡

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



KUALA LUMPUR 🛪 HANEDA

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for departure flight to Japan.

Transfer to hotel for rest upon arrival at Haneda airport.

HANEDA ¥ SHONAI – 127km – YAMAGATA

Ginzan Onsen in Yamagata is a beautiful mountain town. The hot spring street is lined with antique wooden hot spring hotels built in The Tasho period. The famous drama "Oshin" and animation "Sentochihiro" are also shot in this town.

YAMAGATA - 171km - IWATE

Geibikei River Boat Ride

Take a boat trip on the river, enjoy the scenery along the shore, and feel the beauty of nature.

👤 Morioka Japanese Sake Factory

The guide will tour you through the sake ingredients exhibition and the production process, and you'll also get to taste sake at the end.

Morioka Nambu Ironware

The workshop built by the Iwate Prefectural Government aims to preserve traditional crafts by bringing together artisans to demonstrate and showcase iron household items like wind chimes and teapots.

弘前樱花公园 Hirosaki Sakura Park

IWATE - 154km - AOMORI

Spring Season Arrangement (10 APR - 03 MAY)

★Hirosaki Castle

It is famous for its unique five-story castle tower.

*Hirosaki Sakura Park 🐝

The park is home to approximately 2,600 cherry blossom trees, attracting many visitors in the spring to enjoy the view.

★Tsugaru Han Nebuta Village

Exhibiting various type of lanterns "Sandman," with staff providing explanations and performing flute and drum music.

Autumn Season Arrangement (15 SEP - 30 NOV)

★Fruit Picking Activities

Enjoy fruit picking activities in a local fruit farm.

- Subject to fruits seasonality.
- ★Nebuta Museum Wa Rasse 🦠

Display Aomori's famous "Sandman" exhibits and introduce the history and culture of Nebuta Festival The various illuminated floats are particularly attractive.

* Subject to weather conditions.

AOMORI – 230km – AKITA

Japan's deepest lake changes colour with the seasons.

Akita Puppy Meet

The Akita dog has been declared a national treasure of Japan, here you can learn about Akita dog and play with them.

💂 Kakunodate Samurai Residence

A castle town that flourished during the Edo period, it preserves samurai residences and many ancient buildings, which have been designated as national cultural properties.

AKITA 🛪 HANEDA 🛪 KUALA LUMPUR

🗜 Namahage Museum

[Namahage Live Show]

What scares children in Akita, Japan, is the annual "Namahage Festival". On the night of December 31st every year, the Namahage, the messenger of the mountain gods, will visit the children in the village. The Namahage Museum displays the Namahage cultural traditions that the people of Akita have protected. Through videos and display props, you can learn about the legend of Namahage, and even see 150 Namahage wearing different masks!

Seasonal Arrangement

★Akita Sakura Garden (10APR – 03MAY) 🥞

Every year in cherry blossom season, visitors come to bask in the floral scent and serenity, experiencing the beauty of nature.

★lyataka Shrine (15SEP – 30NOV) 💥

You can pray and admire the traditional Japanese architectural here. The autumn maple leaves are enchanting, naturally prompting people slow down and enjoy the beauty of nature.

Aeon Mall Shopping & Fun

The final shopping spree before heading back home.

Proceed to airport for your flight back home and big farewell to Japan.

ARRIVAL KUALA LUMPUR

* Sequence of the itinerary is subject to change according to the final





行程亮点 **HIGHLIGHT**

- 银山温泉
- 猊鼻溪遊船
- 盛冈日本清酒工厂
- 盛冈南部鉄器
- 弘前城
- 弘前樱花公园
- 津轻藩睡魔村
- 体验摘水果乐
- 睡魔祭博物馆
- 田泽湖
- 秋田犬参访
- 角馆町武士宅院
- 生剥鬼博物馆 • 秋田樱花公园
- 弥高神社 • Aeon商城自由娱乐
- Ginzan Onsen
- Geibikei River Boat Ride
- Morioka Japanese Sake Factory Morioka Nambu Ironware
- Hirosaki Castle
- Hirosaki Sakura Park
- Tsugaru Han Nebuta Village
- Fruit Picking Activities
- Nebuta Museum Wa Rasse
- Lake Tazawa
- Akita Puppy Meet
- Kakunodate Samurai Residence

晚餐

- Namahage Musuem
- Akita Sakura Garden
- Iyataka Shrine
- Aeon Mall Shopping & Fun



和牛汉堡铁板烧套餐 / 酒店自助餐或套餐 / 东北传统料理

Wagyu Hamburger Teppanyaki Set / Hotel Buffet or Set Menu / Tohoku Cuisine



			Breakfast	Lunch	Dinner
DI	机场酒店 (1晚) Airport Hotel (1 Night)	羽田日航都市酒店或同等级 Hotel JAL City Haneda Tokyo or similar	-	-	机上用餐 Meal on Board
D2	山形 (1晚) Yamagata (1 Night)	大江户温泉物语酒店或同等级 <mark>他</mark> Ooedo Onsen Monogatari Kounkaku or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D3	盛 冈(1 晚) Kanazawa (1 Night)	温泉紫苑酒店或同等级 <mark>他</mark> Hotel Shion or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D 4	青森(1 晚) Aomori (1 Night)	青森艺术酒店或同等级 Art Hotel Aomori or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D5	秋田(1 晚) Akita (1 Night)	秋田全日空皇冠假日酒店或同等级 ANA Crowne Plaza Akita or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D6	-	-	酒店 Hotel	✓	Х
ס 7	-	-	机上用餐 Meal on Board	-	-



引前城 / Hirosaki Castle



稅鼻溪游船 / Geibikei River Boat Ride



生剥鬼面具 / Namahage mask

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 行程、膳食、酒店住宿 、 交通和自费项目可能会有所更动,恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- 日本团 附加条规: 1. 所有行程以中文讲解为主。 若有需要,将提供简单的英语翻译。
- 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials

Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- 1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior
- 2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen
- circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

- Japan Tours Additional Terms & Conditions:

 1. Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.

 2. For booking tiple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

 3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

For Agent Use Only:

Updated Date: NOV 2024